

- GTC-210B 边角清洗机 -



可拆卸的
带有手柄的刷头

Detachable scrubber
head unit now with
a handle



如淋浴隔、卫生间和
更衣室等难以到达的
狭窄区域

Hard to reach areas in
bathrooms, toilets and
changing rooms etc



理想的楼梯清洗解决
方案、擦洗、抛光难
以到达的区域

Ideal for cleaning of
staircases, scrubbing
and polishing hard to
reach areas



使淋浴隔和瓷砖墙壁的清洗工作
更加轻松

makes cleaning of shower and tile
walls really easy

- The lightweight for heavy jobs.
- 让清洁变得更加轻松!

Gadlee® GTC-210B is designed with the user in mind, simple to handle and economical. The extremely low weight 2,3 kilos and practical design makes it ideal for cleaning in areas where manual methods presently are used.

嘉得力 GTC-210B 操作简便、经济实用! 2.3 公斤轻量设计使得它适合于只能通过人工方法开展清洗工作的狭窄区域。

GTC-210B has an "ergonomically" designed handle with many features such as adjustable variable shaft length and angle. The heavy duty battery lasts up to 4 hours. The brushes are designed for hard to reach areas, corners and niches. GTC-210B has a snap on attachment grip for the scrubber head, for easy replacement.

GTC-210B 经过人体工学考量, 具备伸缩手柄及可调刷头角度设计。大容量锂电保证续航时间长达 4 小时。刷头为难以到达的区域, 如边角、缝隙而设计。只须把刷头安装到卡槽上便可开展工作, 灵活更换。

Detachable scrubber head unit now with a handle.

可拆卸的带有手柄的刷头

Hard to reach areas in bathrooms, toilets and changing rooms etc.

如淋浴隔、卫生间和更衣室等难以到达的狭窄区域

Ideal for cleaning of staircases, scrubbing and polishing hard to reach areas.

楼梯清洗解决方案、擦洗、抛光难以到达的区域。

Lightweight GTC-210B

makes cleaning of shower and tile walls really easy.

使淋浴隔和瓷砖墙壁的清洗工作更加轻松。

GTC-210B is based on a modular construction with a telescopic shaft and a adjustable scrubber head.



The tank with a electric pump comes as an option.

GTC-210B 边角清洗机基于一个可伸缩拉杆和可调节刷头的模块化结构。

带电动泵的水箱通过一个按钮实现出水工作。

技术参数 Product specification:	GTC-210B
清洗宽度 Scrubbing area:	210 mm
最小间隙 Min clearance:	95 mm
刷子转速 Speed:	480 rpm
刷盘直径 Brush diameter	105mm
清水箱容量 Solution tank	1.7 L
手柄工作高度 Adjustable Length	915-1270 mm
工作电压 Voltage:	14.8 volt DC
电池类型及容量 Battery type and Capacity	锂电/LiOn /6600mAh
充电时间 Charging time	3 Hours
工作时间 Working hours	4 Hours
带球轴的齿轮箱 Gearbox with ballbearings	
整机净重 Weight incl. wand: approx.	2,3 kg
包装尺寸(长,宽,高) Dimensions of packing (length, width, height)	960x300x175 mm
包装重量 Weight	4,8 kg

